

**The ready to sail
Tirion includes:
已具备出海条件
并包括以下器件:**



Hull & Interior 船体及内部
 Cabin hatches 船舱舱门
 Selfbailing cockpit 自排水驾驶舱
 Aft storage compartments 船尾贮藏箱
 White gelcoat deck 白色胶衣甲板
 Fiberglass hull 玻璃钢船体
 Waterline 水线
 Sandwich core deck 多层夹芯

Hardware & Rigging 甲板五金及索具
 Winches & handle 绞盘及手柄
 Profiled keel 异型龙骨
 Tiller & tiller extension 主舵和副舵柄
 Engine bracket 引擎支架
 One line reefing system 前帆卷帆器
 Aluminium mast & boom 铝制桅杆和横杆
 Spinnaker boom 球帆横杆
 Harken racing hardware “Harken” 滑轮
 Bading ladder 船尾折叠梯子

Sails 船帆
 Mainsail 主帆
 Spinnaker 球帆
 Jib 前帆

Extras 其他
 Cabin Cushion set 船舱沙发垫
 Engine (5 HP) 5马力引擎
 Trailer 船车



Qingdao Zou Inter Marine Co., Ltd.
 青岛邹志船艇有限公司
 Beilong Kou, Shazi Kou, Laoshan District, Qingdao, P.R.C
 中国青岛市崂山区沙子口街道北龙口
 Postal code/邮编: 266102
 Tel/电话: +86 532 8882-8290
 Fax/传真: +86 532 8882-8291
www.zouintermarine.com
www.zim-shop.com



TIRION
 提里安帆船



Dimensions 尺寸介绍

LOA 船体: 6.25 m

LWL 水线长度: 5.50 m

Beam 船宽: 2.42 m

Draft 稳向板深度: 0.90 m

Displacement 船重: 675 kg

Ballast 稳向板重量: 225 kg

Mast Height 桅杆高度: 9.20 m

Main Sail 主帆: 14.85 sq.m.

Jib 前帆: 5.50 sq.m.

Spinnaker 球帆: 23.50 sq.m.

The TIRION inventor was looking for an affordable sailing boat, combining the features required for competition with the comfort of a small cabin vessel. And he's found it.

Streamlined, highly responsive and roomy, the Tirion can be used as a day boat, for sightseeing, family sailing, sail-trainer and serious race competitor.

With a LOA of 6.25 meters, she boasts a tenacious sail area with main, jib and spinnaker offering 43sqm combined.

With plenty of storage in its self baling cockpit, white gel coated hull and deck, aluminum mast and boom, one line reefing system with Harken hardware and profiled keel, she packs a massive punch.

The high gunwales provide protection even though one sits close to the water. The boom is well positioned so there is minimum dangerous ducking. The sail plan and lines are easy to handle and the cabin sleeps two adults making her the perfect weekender.

据帆船的发明者透露，他设计的初衷是要制造消费者消费得起的帆船，不但能够适应比赛，而且还要有一个舒适的小型船舱。

他做到了。提里安拥有的是流线型的设计、高度的灵活性和宽敞的空间。家庭可以用它来度周末，同时它还可以用来训练及正规比赛。

提里安船长6.25米，帆的力度很大，主帆、前帆和球帆加在一起面积达到了43平方米。

它拥有宽敞的自排水驾驶舱、白色胶衣船体和甲板、铝制桅杆和横杆、一线式收帆系统，采用“Harken”滑轮和异型龙骨。所有这些，都使得它非常具有诱惑力。

提里安的船舷很高，使得人们即使坐得贴近水面，也会非常安全。加之横杆合理的位置，将人们跌入水里的可能性降到了最低。船帆、绳索操纵容易，能同时容纳两位成年人休息的船舱使得提里安帆船成为周末度假的最理想选择。

TIRION